
              Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

                                                   vo Vranove nad Topľou 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Dátum:     27. 09 . 2022 

Program: 1. Otvorenie 

                  2. Organizácia školského roka 2022/2023 a plán zasadnutí RŠ 2022/2023 

                  3. Prerokovanie dokumentov - správa o výchovno-vzdelávacích výsledkov 

                      v šk. roku 2021/2022, kritériá pre prijatie žiakov na štúdium do 1. roč. 

                      v šk. r. 2024/2025 

                 4. Zmeny v škole, aktuálne informácie o projektoch a aktivitách (školský 

                      poriadok, školský vzdelávací program a iné) 

                 5. Stav rozpočtu, ceny energií, prijaté opatrenia na úsporu energie v zmysle 

                     pokynu PSK 

                 6. Rôzne (práca na vízii školy a i.), diskusia 

                 7. Záver 

Diskusia - priebežne k jednotlivým bodom programu 

 

K bodu 1. 

    Na úvod zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Dr. C. Daxnera 88/3 vo Vranove nad 

Topľou predsedníčka Rady školy Mgr. Iveta Pribulová privítala prítomných 

a oboznámila ich s programom.  

 

K bodu 2.  

    Pani riaditeľka informovala členov zasadnutia o novom odbornom zamestnancovi – 

školskej psychologičke na polovičný úväzok, o organizácii šk. r. 2022/23, plánovaných 

aktivitách - pracovných porád, zasadnutí RŠ, RRZ, exkurzie - prírodovedecké 

(spoznávanie severovýchodnej prírody, historické - návšteva pamätihodností Anglicka, 

Talianska), divadelné predstavenia, plesy a iné rôzne aktivity  súvisiace so školou 

a mimoškolskou aktivitou našich študentov. Taktiež je v rekonštrukcii naša webová 

stránka školy, kde budú aktuálne a prehľadné informácie o našej škole. 

Prínosom pre naše gymnázium je aj školská psychologička, ktorá je k dispozícii našim 

žiakom v prípade odbornej rady alebo pomoci.   

    

K bodu 3. 

    Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy v šk. r. 2021/22 predniesol pán 

zástupca, v ktorej informoval o prospechu, dochádzky a správaní našich 

žiakov, výsledkoch písomných a ústnych maturitných skúškach, v ktorých naši 

študenti aj napriek dištančnému vzdelávaniu obstáli veľmi dobre a priemer 

maturitných predmetov sa pohyboval od 1,00- 1,93%.(vid. prílohu).  



Naši absolventi sú úspešní aj v prijatí na VŠ, až 95% našich žiakov pokračuje v štúdiu 

na vysokých školách v technických, prírodovedeckých, lekárskych, ekonomických 

a spoločenských vedách. 

Pani riaditeľka informovala členov RŠ o kritériách pre prijímanie žiakov do 1. roč. 

v šk. r. 2024/25. Podmienkou prijatia na štúdium je úspešné ukončenie 9. ročníka ZŠ, 

doručenie prihlášky na školu, vykonanie prijímacej skúšky z MAT a SJL, body za 

externé testovanie deviatakov, výsledky štúdia na ZŠ, výsledky olympiád 

a individuálnych súťaží, umiestnenie v celkovom poradí v termínoch, ktoré budú 

stanovené.    

 

K bodu 4. 

    Naša škola sa zapája do rôznych projektov a aktivít napr. projekt podporovaný PSK- 

Sadíme a staviame pre našu budúcnosť, v ktorom naši študenti skrášľujú okolie školy 

výsadbou stromov a kvetín, projekt Klub mladých dobrovoľníkov - Fénix, kde sa naši 

žiaci zapájajú do rôznych aktivít a zbierok, napr. navštevujú deti na onkológii, seniorov 

v domovoch dôchodcov, usporadúvajú rôzne zbierky na pomoc napr. Biela pastelka, 

Nezábudka a mnoho ďalších aktivít, kde svojou pomocou a prácou poukazujú, že nie 

sú ľahostajní k svetu, v ktorom žijú.  

 

K bodu 5. 

    Vzhľadom na ťažkú dobu v ktorej sme sa ocitli a enormne vzrástli ceny energií 

prijali sme opatrenia na úsporu energie v zmysle pokynu PSK a hľadáme možnosti, 

kde môžeme šetriť. Šetriť treba múdro a vhodne, ako vo vlastnom.   

 

K bodu 6. 

    Naše vedenie dlhodobo pracuje na vízii školy na nasledujúce štyri roky, aby sa naši 

študenti vedeli čo najlepšie pripraviť na svoje štúdium, povolanie a život ako taký. 

Škola nielen učí, ale aj vytvára podmienky pre rozvoj osobnosti, čo je veľmi dôležité 

pre našich študentov do budúcnosti. Gymnázium má byť niečím špecifické, má byť 

presvedčivé svojou kvalitou.  

Zatiaľ nemáme určený počet žiakov na nového 1. ročníka.  Je potrebné dosiahnuť 

úpravu terénu pre školské ihrisko – treba posunúť práce na NKP Vodný hrad.   

 

K bodu 7.                                                          

    Na záver sa predsedníčka RŠ p. Pribulová poďakovala prítomným za účasť na  

zasadnutí a schôdzu ukončila.  

 

Zapísala : Anna Kakošová dňa 27.09.2022 

                                                                                           Mgr. Iveta Pribulová 

         Predsedníčka RŠ 


